

一心堂药业集团股份有限公司 2022年半年度报告摘要

Table with financial data for Yixintang Pharmaceutical Group, including revenue, profit, and shareholder information.

3. 公司股东数量及持股情况

Table showing shareholder details for Yixintang Pharmaceutical Group, including names, shares, and percentages.

一心堂药业集团股份有限公司 第五届董事会第十七次会议决议公告

Text of the 17th meeting resolution of the 5th Board of Directors of Yixintang Pharmaceutical Group.

一心堂药业集团股份有限公司 第五届监事会第十二次会议决议公告

Text of the 12th meeting resolution of the 5th Board of Supervisors of Yixintang Pharmaceutical Group.

浙江金沃精工股份有限公司 2022年半年度报告披露提示性公告

Disclosure notice for Zhejiang Jinwo Precision Co., Ltd. regarding the 2022 half-year report.

浙江金沃精工股份有限公司 第二届董事会第六次会议决议公告

Text of the 6th meeting resolution of the 2nd Board of Directors of Zhejiang Jinwo Precision Co., Ltd.

浙江金沃精工股份有限公司 第二届监事会第五次决议公告

Text of the 5th meeting resolution of the 2nd Board of Supervisors of Zhejiang Jinwo Precision Co., Ltd.

浙江金沃精工股份有限公司 关于 2022 年半年度利润分配预案的公告

Announcement regarding the 2022 half-year profit distribution plan for Zhejiang Jinwo Precision Co., Ltd.

浙江金沃精工股份有限公司 2022 年半年度报告摘要

Table with financial data for Zhejiang Jinwo Precision Co., Ltd. for the 2022 half-year.

浙江金沃精工股份有限公司 第二届监事会第五次决议公告

Text of the 5th meeting resolution of the 2nd Board of Supervisors of Zhejiang Jinwo Precision Co., Ltd.

浙江金沃精工股份有限公司 关于 2022 年半年度利润分配预案的公告

Announcement regarding the 2022 half-year profit distribution plan for Zhejiang Jinwo Precision Co., Ltd.

浙江金沃精工股份有限公司 关于设立日本全资子公司的公告

Announcement regarding the establishment of a Japanese wholly-owned subsidiary by Zhejiang Jinwo Precision Co., Ltd.

浙江金沃精工股份有限公司 关于 2022 年半年度募集资金存放与使用情况的专项报告

Special report on the placement and use of 2022 half-year funds raised by Zhejiang Jinwo Precision Co., Ltd.

浙江金沃精工股份有限公司 关于 2022 年半年度利润分配预案的公告

Announcement regarding the 2022 half-year profit distribution plan for Zhejiang Jinwo Precision Co., Ltd.

浙江金沃精工股份有限公司 关于召开 2022 年第二次临时股东大会的通知

Notice regarding the 2022 second extraordinary general meeting of Zhejiang Jinwo Precision Co., Ltd.

浙江金沃精工股份有限公司 关于设立日本全资子公司的公告

Announcement regarding the establishment of a Japanese wholly-owned subsidiary by Zhejiang Jinwo Precision Co., Ltd.